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Aan
Leden van PVVB Noord-Holland Noord 

Betreft: Knelpunten Westfrisiaweg; terugkoppeling Memo

Tijdens het bestuurlijke PVVB Noord-Holland Noord op 28 februari jl. 
heeft gedeputeerde Olthof de wethouders gevraagd om de door hun 
ervaren knelpunten op de Westfrisiaweg bij de provincie te melden. 
Hieronder vindt u ter kennisname de gemelde knelpunten en onze 
reactie daarop. 

Gemeente Koggenland
• Het fietspad bij de fietstunnel in Wogmeer blijft water staan. 

Reactie: Dit wordt opgelost met de aannemer binnen een 
garantieclaim en er worden voorzorgsmaatregelen genomen om 
de veiligheid te behouden totdat de oplossing gerealiseerd is. 

• Schade (kapot tegelwerk) aan fietstunnels (betreft diverse 
tunnels o.a. bij Wogmeer N194 km 7.8) en schoonmaken van de 
fietstunnels. Reactie: Er worden tijdelijke maatregelen genomen 
en wij zorgen voor de lange termijn oplossing. 

• Aanleggen van een extra rotonde op de N194 bij Obdam voor 
de ontsluiting van de wijk Tuindersweijde. Wij gaan tevens 
onderzoeken of deze ontsluitingsweg verlengd kan worden om 
de verkeersdrukte op de Dorpsstraat in Obdam te verminderen. 
Reactie: In verband met woningbouw Tuindersweijde in Obdam 
wordt er een turborotonde op de N194 gerealiseerd. Dit is een 
project dat op verzoek van de gemeente Koggenland wordt 
uitgevoerd en betaald.

• Bij twee parallelwegen bij de rotonde N194/Braken – 
Spierdijkerweg in Spierdijk worden in de bochten bij de 
betonblokken extra belijningen aangebracht om in het vervolg 
te voorkomen dat fietsers (in het donker) over de betonblokken 
fietsen. Reactie: We sturen op uitvoering in Q1. 

• Bij de bewegwijzering voor fietsers bij het kruispunt 
Spierdijkerweg – parallelweg van de N194 (bij de rotonde aan de 
kant van Spierdijk) wordt extra verlichting aangebracht. Reactie: 
We sturen op uitvoering in Q1.
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Gemeente Medemblik 
• De verkeersstromen op de Hoornseweg zijn toegenomen. Ook 

het aantal fietsers is door de aanleg van een fietspad onder de 
Westfrisiaweg door enorm toegenomen. Reactie: Het is logisch 
dat de verkeersstromen op deze weg zijn toegenomen, vanwege 
de aansluiting op de Westfrisiaweg. De Hoornseweg betreft een 
gemeentelijke weg en is niet aan de provincie om iets aan te 
doen. Wat betreft de fietsers op het fietspad: het is aan de 
gemeente om te bepalen of het fietspad veilig genoeg is voor 
het aantal fietsers. 

• Op de Markerwaardweg-Rotonde WFO terrein is de 
verkeersdrukte duidelijk toegenomen. Ook zijn de 
verkeersstromen naar de Westfrisiaweg toe veranderd waardoor 
het bij de rotonde van het WFO-terrein erg druk is. Dit blijkt 
ook uit een rapport dat is opgesteld in opdracht van het 
bedrijventerrein WFO. Reactie: Gemeente Medemblik en wij gaan 
een onderzoek uitvoeren naar de verkeersstromen rondom de 
rotonde op de N240 om de oorzaak van de drukte te 
achterhalen en een mogelijke korte termijn oplossing te bieden.  

• Het Winkelhart Zwaagdijk trekt door de komst van de 
Westfrisiaweg meer verkeer. De verkeerssituatie bij de ingang 
van het winkelcentrum is erg onveilig, mede door het fietspad 
dat hier loopt. Op dit moment bekijken wij al mogelijkheden om 
deze situatie aan te passen. Wellicht is het mogelijk om hier 
samen met de provincie naar te kijken. De weg richting de 
Westfrisiaweg en de fietsvoorzieningen zullen hiervoor namelijk 
moeten worden aangepast. Reactie: We kunnen hier uiteraard 
over meedenken; de betreffende weg is wel een gemeentelijke 
weg, evenals de fietsvoorzieningen die door de gemeente 
dienen te worden gefaciliteerd. Wellicht is het mogelijk om een 
subsidie hiervoor te ontvangen in het kader van bijvoorbeeld 
verkeersveiligheid of fiets. 


